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Z A P I S N I K 

 

 

10. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj, ki je potekala v sredo, dne 20. 12. 2023 ob 16.00 v sejni sobi 16 

stavbe Mestne občine Kranj.  

 

Sejo je vodil župan Matjaž Rakovec. 

 

Navzoče mestne svetnice in svetniki Mestnega sveta Mestne občine Kranj: Ivo Bajec, Jure Bohinec, Nada Bogataj 

Kržan, Ana Černe, Irena Dolenc, mag. Maj Fritz, Sandra Gazinkovski, mag. Branko Grims, Gordana Grobelnik, 

Sebastjan Gubič, Rok Igličar, Nataša Jenkole, Saša Kristan, Nataša Majcen, Sonja Mašić, Tomaž Ogris, Doroteja 

Osterman, Ana Pavlovski, Gašper Peterc, Vlasta Sagadin, Nada Sredojević, Zoran Stevanović, Nina Šmid, Jure 

Šprajc, dr. Andreja Valič Zver, Boris Vehovec, mag. Igor Velov, Mitar Vujinović in Manja Zorko. 

 

Opravičeno odsotni: Ivica Bobolinski, Janez Černe, Bojan Homan in dr. Neven Polajnar. 

 

Na seji so bili navzoči še: Bojan Veselinović - direktor mestne uprave, Mirko Tavčar – vodja Sektorja za finance in 

splošne zadeve, Mateja Koprivec – vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Tanja Hrovat – vodja Urada za 

družbene dejavnosti, Nika Rovšek – vodja Urada za okolje in prostor, Marko Čehovin – vodja Urada za 

gospodarstvo in gospodarske javne službe, Brane Šimenc – vodja Urada za projekte, Tomaž Lanišek – vodja Urada 

za razvoj in pametno skupnost, Ana Vizovišek - Urad za razvoj in pametno skupnost, Andraž Šiler -  vodja poslovne 

enote Kovačnice,  Katja Štruc – vodja Kabineta župana, Vid Krčmar – vodja Oddelka za splošne zadeve in civilno 

zaščito ter reševanje, Neva Vehovec Iličić in Milena Bohinc – strokovna sodelavka v Oddelku za mestni svet in 

krajevne skupnosti.  

 

Na seji je bil prisoten novinar Simon Šubic – Gorenjski glas.  

 

Uvodoma je potekala minuta molka v spomin Petru Oreharju, ki je v obdobju od novembra 1992 do lokalnih 

volitev 1994 opravljal funkcijo predsednika Izvršnega sveta Skupščine občine Kranj. V obdobju 1994–2002 je bil 

dva mandata tudi svetnik Mestne občine Kranj. 

Rojen v šestčlanski družini, se je že v mladih letih izkazal v gradbeništvu, kar je močno zaznamovalo njegovo 

kariero in osebnost. Po zaključku študija gradbeništva in varstva pri delu je deloval v kranjskem podjetju Projekt, 

kasneje preimenovanem v Gradbinec. Vrsto let je poučeval bodoče gradbenike in za svoje dolgoletno strokovno 

delo prejel Kavčičevo nagrado za dosežke na področju gradbeništva. 

V politiko je vstopil po prvih demokratičnih volitvah leta 1990, kjer je igral pomembno vlogo na področjih 

gospodarskih zadev, infrastrukture in civilne zaščite. Leta 1992 je prevzel vodenje izvršnega sveta, igral ključno 
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vlogo pri preobrazbi lokalne samouprave v organizacijsko obliko, kot jo poznamo danes. Sodelavci in politični 

sopotniki so ga opisovali kot človeka širokih nazorov, strpnega, nekonfliktnega in uspešnega pri izvajanju nalog. 

V procesu osamosvajanja in političnem življenju je imel vidno vlogo v Stranki krščanskih demokratov in bil 

ponosen na svoj status veterana vojne za Slovenijo. Po vrnitvi na strokovno področje je do upokojitve leta 2010 

deloval kot namestnik direktorja Družbe za državne ceste, kjer je imel ključno vlogo pri večjih državnih 

infrastrukturnih projektih, vključno z izgradnjo avtocestnega omrežja. Tudi desetletje po upokojitvi je ostal 

aktiven na področju gradbeništva kot sodni izvedenec za gradbeništvo in varstvo pri delu. Vse do svoje smrti je 

bil zvest član župnijskega zbora v Predosljah.  

Petra Oreharja bodo ohranili v spoštljivem spominu. V imenu Mestne občine Kranj družini izrekajo iskreno 

sožalje. V spomin nekdanjega predsednika Izvršnega sveta Skupščine občine Kranj Petra Oreharja so sejo pričeli 

z minuto tišine.  

 

Predsedujoči župan Matjaž Rakovec ugotovil, da je na seji navzočih 27 svetnic in svetnikov ter, da je s tem mestni 

svet sklepčen.  

 

Na mizo so bila posredovana naslednja gradiva: poročilo o izvršitvi sklepov 9. seje MS, seznam sklepov komisij za 

to sejo z vsemi pripombami, odgovori na svetniška vprašanja. Sosvet za krajevne skupnosti je gradivo obravnaval 

na svoji 9. seji dne 18. 12. 2023 in ni imel pripomb nanj. Točka Kadrovske zadeve se umakne z dnevnega reda, saj 

ni bilo posredovane nobene zadeve. Ostale točke dnevnega reda se preštevilčijo.  

 

Saša Kristan je podala pobudo s podpisi svetnikov  za vzpostavitev in začetek slikovnega snemanja sej mestnega 

sveta ter neposredni prenos sej, da za leto 2024 in naprej se vzpostavi vse potrebno, da bodo seje mestnega 

sveta tudi slikovno posnete in kot je zapisano v 3. odstavku, v roku 10 delovnih dni po seji sveta, objavljene tudi 

na uradni spletni strani občine in s tem dosegljive občankam in občanom Mestne občine Kranj. 

 

V razpravi so sodelovali: Saša Kristan, mag. Igor Velov, Zoran Stevanović, Vlasta Sagadin, mag. Branko Grims, 

Mateja Koprivec, Mirko Tavčar in Matjaž Rakovec.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Na dnevni red se uvrsti  nova 5. točka »Javnost sej«. Točka Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

se preštevilči.  

 

Sklep je bil sprejet (26 PRISOTNIH: 18 ZA, 7 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

Nato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

DNEVNI RED: 

 

1. Potrditev zapisnika 9. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj ter poročila o izvršitvi sklepov 

2. Premoženjske zadeve  

3. Prenehanje veljavnosti Pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih stanovanj 

Mestne občine Kranj v najem 

4. Predstavitev Kovačnica – podjetniški inkubator Kranj 

5. Javnost sej 

6. Vprašanja, predlogi in pobude članov mestnega sveta 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 
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1. POTRDITEV ZAPISNIKA 9. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE KRANJ TER POROČILA O IZVRŠITVI 

SKLEPOV  

 

Poročilo o izvršitvi sklepov sej je podal Bojan Veselinović, direktor mestne uprave.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec, v potrditev naslednji 

 

SKLEP: 

 

Potrdi se zapisnik 9. seje Mestnega sveta Mestne občine Kranj z dne 29. 11. 2023 ter poročilo o izvršitvi sklepov. 

 

Sprejeto soglasno (27 PRISOTNIH: 27 ZA). 

 

 

2. PREMOŽENJSKE ZADEVE  

 

A. Izjemna dodelitev neprofitnega stanovanja MO Kranj v najem-podaljšanje  

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlagano izjemno dodelitvijo neprofitnega 

stanovanja MO Kranj v najem in se z njo strinja. 

 

Komisija za stanovanjske zadeve:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 

 

Po krajši razpravi mag. Igorja Velova in Mateje Koprivec, je dal predsedujoči v potrditev naslednji  

 

SKLEP: 

 

Mestni svet Mestne občine Kranj se je seznanil s sklenitvijo najemne pogodb, sklenjene na podlagi izvedenega 

postopka izjemne dodelitve neprofitnega stanovanja v najem v skladu z določili 29. člena Pravilnika o 

dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Uradni list RS, št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09, 81/11, 47/14, 153/21 

in 62/23).  

 

Sprejeto z večino glasov (29 PRISOTNIH: 28 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

B. Izbris zaznambe javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2085 Babni vrt parcela 1140/5 (ID nova 

nepremičnina) 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s predlaganim izbrisom zaznambe javnega dobra 

na nepremičnini katastrska občina 2085 Babni vrt parcela 1140/5 (ID nova nepremičnina) in se z njim strinja. 
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Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Sklep o prenehanju obstoja javnega dobra na nepremičnini katastrska občina 2085 BABNI VRT parcela 

1140/5 (ID nova nepremičnina).  

 

Sprejeto soglasno (29 PRISOTNIH: 29 ZA). 

 

 

C. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s vsebino predlaganega Načrta razpolaganja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024 – dopolnitev in se z njim strinja. 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.  

 

Razprave ni bilo, zato je dal predsedujoči župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Kranj za leto 2024.  

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

 

D. Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve.  

 

Stališča komisij:  

 

Komisija za finance in premoženjska vprašanja se je seznanila s sklepom pri točki Načrt pridobivanja 

nepremičnega premoženja MO Kranj za leto 2024 – dopolnitev in se z njim strinja. 

 

Komisija za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo:  

Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami.  
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Po krajši razpravi, v kateri so sodelovali: Saša Kristan, mag. Igor Velov in Matjaž Rakovec, je dal predsedujoči v 

potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se dopolnitev Načrta pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024. 

 

Sprejeto soglasno (28 PRISOTNIH: 28 ZA). 

 

 

3. PRAVILNIK O PRENEHANJU VELJAVNOSTI PRAVILNIKA O POGOJIH IN MERILIH ZA DODELITEV SLUŽBENIH IN 

KADROVSKIH STANOVANJ MESTNE OBČINE KRANJ V NAJEM 

 

Uvodno poročilo je podala Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve. 

 

Stališča komisij:  

 

Statutarno pravna komisija:  

Statutarno pravna komisija s pravnega vidika nima pripomb k predlaganemu besedilu.   

 

Komisija za stanovanjske zadeve:  

Komisija se je z gradivom seznanila in ga v okviru svojih pristojnosti podpira. 

 

V razpravi sta glede nomotehničnega vidika določbe 1. člena predloga pravilnika sodelovala: Rok Igličar in Mateja 

Koprivec.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec v potrditev naslednji  

 

SKLEP:  

 

Sprejme se Pravilnik o prenehanju veljavnosti Pravilnika o pogojih in merilih za dodelitev službenih in kadrovskih 

stanovanj Mestne občine Kranj v najem (Uradni list RS, št. 65/2000). 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 25 ZA, 3 PROTI). 

 

 

 

4. PREDSTAVITEV KOVAČNICA – PODJETNIŠKI INKUBATOR KRANJ 

 

Predstavitev sta opravila Ana Vizovišek iz Urada za razvoj in pametno skupnost ter Andraž Šiler, vodja poslovne 

enote Kovačnice.  

 

V razpravi sta sodelovala dr. Andreja Valič Zver in Andraž Šiler.   

 

Pri tej točki dnevnega reda ni bilo sprejetega nobenega sklepa. 
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5. JAVNOST SEJ 

 

Uvodno poročilo je podala svetnica Saša Kristan, predlagateljica točke dnevnega reda.  

 

V razpravi so sodelovali: mag. Maj Fritz, Manja Zorko, Jure Šprajc, Zoran Stevanović, mag. Branko Grims, mag. 

Igor Velov in Saša Kristan.  

 

Po končani razpravi je dal predsedujoči, župan Matjaž Rakovec na glasovanje naslednji  

 

SKLEP:  

 

V letu 2024 in naprej, se vzpostavi vse potrebno, da bodo seje Mestnega sveta tudi slikovno posnete in kot je 

zapisano v tretjem odstavku 27. člena Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Kranj (Uradni list RS, št. 142/22) 

v roku 10 delovnih dni po seji sveta objavljene na uradni spletni strani občine. 

 

Sprejeto z večino glasov (28 PRISOTNIH: 27 ZA, 0 PROTI, 1 NI GLASOVAL). 

 

 

 

6. VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE ČLANOV MESTNEGA SVETA  

 

1. Irena Dolenc:  

- Politiki imajo zelo malo možnosti, da se pojavljajo v javnosti in dejansko volivci ne vedo, zakaj si svetniške 

skupine prizadevajo. Rečeno je bilo, da se bo občasno pojavila možnost objav v Kranjskih novicah, kar pa že zelo 

dolgo ni bilo. Objave so res drage in jih plačujejo iz svetniških sredstev. Dala je pobudo v razmislek, da se omogoči 

svetnikom oziroma svetniškim skupinam možnost pojavljanja v medijih.  

2. Saša Kristan:  

- Zahvalila se je za izčrpno poročilo in prikazano statistiko, ki ga je pripravila Skupna občinska uprava občin 

Gorenjske na njeno vprašanje na prejšnji seji. Veseli jo, da vozniki vedno bolj upoštevajo cestnoprometne 

predpise in omejitve hitrosti. Podvprašanje pa je, za kakšne namene se porabi denar iz glob v višini 558.020 EUR. 

To v končni fazi ni malo denarja, zato jo zanima, ali je to zgolj priliv v integralni proračun, ali se del tega denarja 

nameni za izboljšanje prometne varnosti v smislu izgradnje pločnika, avtobusne postaje ali kaj podobnega.  

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da gredo sredstva iz naslova glob v integralni proračun. Sodelovali so pri 

marsikaterem projektu – izgradnja pločnikov in kolesark in postavljajo nove škatle za nameščanje merilcev 

hitrosti. 

Saša Kristan je povedala, da v proračunu za leto 2024 piše, da ni predvidenih nakupov novih radarjev. Prosila je 

za pisne odgovore.  

- Pri odgovoru o financiranju medijev je izpostavljeno, da MOK nameni za 10 izvodov kranjskih novic, 

izdajatelja Gorenjski glas, 48.405 EUR. Ob tem, da morajo svetniške skupine za objavo voščila ali kaj 

drugega, še posebej plačati. Vprašala je, ali občina Gorenjskemu glasu plačuje dvakrat?  

- V Občini Šenčur izdajajo edicijo Jurij, v kateri so objavljena svetniška vprašanja in pobude. To se v 

Kranjskih novicah ali Gorenjskem glasu še ni zgodilo, pa je vsako sejo prisoten tudi njihov novinar, 

povzame določene stvari, določene pa ne. Pisanja o svojih pobudah in vprašanjih še ni zasledila in upa, 

da v tokratni izdaji kaj napisano.  

- Opozorila je, da so njene pobude in vprašanja plod resnega in odgovornega dela, predvsem 

odgovornega kot svetnice. Zaveda se, da je njena prisotnost plod zaupanja volivcev in odgovornost do 

meščank in meščanov in nenazadnje do mesta, da postane še boljše.  
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3. Tomaž Ogris:  

- Občina naj pozove Komunalo Kranj, da pristopi k posipanju cest, saj so se zunanje temperature močno znižale 

in so določene ceste zelo ledene, sploh tiste v primestnih krajevnih skupnostih in zatišnih legah.  

- Občina naj pozove družbo Dolnov, ki gradi novo sosesko na Zlatem polju, k rednemu čiščenju cestišča. Kamioni, 

ki odvažajo material iz gradbišča, umažejo cestišče tako, da se ne vidi zarisanih črt do naslednjih semaforjev pri 

Naklem. Po njegovih informacijah so dolžni očistiti cestišče po zakonu.  

4. Sonja Mašić: 

- Gre za tri razpise, s katerimi v zvezi bo postavila nekaj vprašanj. Prvi razpis je izvajanje storitev digitalne 

platforme, Pametno mesto in skupnosti Kranj, ki je bil objavljen 01.04.2021. Prijavljeni so bili ti T-2, Riko in 

Telekom ter Telemach. Pogodba je bila sklenjena 15. 06. 2022 s T-2 za 398.821 EUR, brez DDV-ja. Sklenjen je bil 

aneks 2, 14.03.2023, zaradi zamika pri izvedbi rešitve, medtem ko še ni končana niti 1. faza, kar izhaja iz tega, da 

naročnik spreminja besedilo iz vzpostavitev v delno vzpostavitev. Ne glede na to pa je naročnik ugotovil, da je 

bila prva faza uspešno zaključena. Kaj so rezultati tega projekta? Pričakuje predstavitev rezultatov mestnemu 

svetu in širši javnosti. Dodatno je vprašala, zakaj prva faza ni bila končana tako kot je bilo predvideno po razpisu 

in zakaj se je zmanjšal obseg del po prvi fazi? Ali bodo morali zaradi tega kot MOK kot naročnik zmanjšati 

pogodbeno vrednost ali nedokončana dela nadomestiti z drugimi?  

Drugi razpis. Javno naročilo za izvajanje storitev mestne kartice Mestni občini Kranj. Razpis je bil prvič objavljen 

11.05.2021. Prijavila sta se dva za konkurenčni dialog, in sicer A1 skupaj z GBKR in Porsche and Avera ter NLB. 

Zavrnitev obeh ponudnikov je bila narejena 21.06.2022. Potem se je postopek nadaljeval, in sicer 22.07.2022, je 

Mestna občina Kranj pozvala, A1 in NLB k ponovni oddaji ponudbe. Ponudba je bila oddana 24.08.2022, in sicer 

samo Nova ljubljanska banka. MOK je sprejela 22.11.2022 sklep, da se posel v višini 1.255.377 EUR odda Novi 

ljubljanski banki. Pogodba je bila podpisana 11.12.2022. Sledijo vprašanja: V kateri fazi je projekt po pogodbi? 

Čas za implementacijo je namreč 12 mesecev od podpisa pogodbe, kar poteče 22. 12.2023. Potem, ali se lahko 

pričakuje, da bodo občani Mestne občine Kranj od 23.12.2023 uporabljali kartice Mastercard in Visa za plačevanje 

na avtobusih mestnega prometa? Kje bodo občani dobili te kartice? Ali je predvideno, da bodo sedaj občani 

Kranja morali postati komitenti Nove ljubljanske banke, če bodo želeli uporabljati svojo bančno kartico na 

avtobusih v mestnem potniškem prometu? Kaj bo 23.12.2023 vključeno v lojalnostni program v Kranju? Kako je 

z izpolnjevanjem zahtev v razpisu, projektni nalogi in implementacija le-teh? Ali bo 23. 12. 2023 vse vključeno? 

Če ne, kateri so razlogi za nevključenost?  

Tretje javno naročilo male vrednosti za izvajanje storitev: svetovanje pri izvedbi projekta sistem mestne kartice 

Mestne občine Kranj, razpis 22.06.2023. Pogodba za izvajanje storitev svetovanja pri izvedbi projekta Sistem 

mestne kartice Mestne občine Kranj. Podpisano 25.07.2023 z Inštitutom za razvoj pametnih mest in 

infrastrukture Ljubljana, direktor Janez Novak. Predmet "Izdelava strategije, realizacija projekta". Mesečno 

svetovanje za 12 mesecev, podizvajalci. Borut Hrobat s.p., Robert Vidmar s.p., Saša Pušnik s.p., v vrednosti 

99.000 EUR. Zanima jo, ali lahko Mestna občina Kranj potrdi, da sta gospod Saša Pušnik in gospod Borut Hrobat 

sodelovala oziroma sodelujeta pri projektih, in sicer: izvajanje storitev mestne kartice v Mestni občini Kranj v 

obdobju 21. 5. do 22. 11., izvajanje storitev digitalne platforme pametno mesto in skupnosti Kranj. Javno naročilo 

male vrednosti za izvajanje storitev svetovanja pri izvedbi projekta sistem mestne kartice Mestne občine Kranj? 

Ta vprašanja je postavila zato, ker je občina za ti dve osebi potrdila tudi reference. Kakšna je bila oblika 

sodelovanja gospoda Hrobata in gospoda Pušnika z mestno občino? Ali je to šlo preko naročilnice, pogodbe ali 

kako drugače? Na podlagi Zakona o dostopu do informacij javnega značaja je prosila prosim za vpogled v 

dokument, kjer je bila določena oblika sodelovanja in vrsta aktivnosti, ki sta jih gospod Pušnik in gospod Hrobat 

izvajala. Ali se odgovornim na mestni občini ne zdi, da je to drobljenje javnega naročila sporno, glede na to, da 

iste osebe sodelujejo na projektih za isto zadevo in to na več pogodbah, na primer svetovanje po eni pogodbi, ki 

se nanaša na isti projekt po drugi pogodbi, kjer pa ti dve osebi tudi sodelujeta?  
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5. Ana Pavlovski:  

- Na svetniško skupino se je občan, ki že nekaj mesecev komunicira z občino prek dopisovanja in telefonskih 

poizvedb.  Zanima jo, zakaj ni bila izvedena planirana zasaditev dreves na pokopališču do konca leta 2023, kot je 

bilo načrtovano v zapisniku 7. redne seje in v izjavi g. Marka Čehovina. Kam je bil preusmerjen denar, ki je bil 

prvotno dodeljen za saditev dreves?  

Poleg tega je prosila za natančne informacije o predvideni zasaditvi dreves v letu 2024. Prav tako prosi za podatke 

glede števila dreves, vrst dreves in razporeditve po mesecih. Skladno s planom bi bil zaželen tudi priložen načrt. 

Prilaga korespondenco med občanom in občino ter Komunalo Kranj. Prosi samo za konkretne odgovore.  

 

6. Mag. Maj Fritz:  

- V okviru Zdravstvenega doma Kranj se ukinja par ambulant, ki jih izvaja bolnišnica Golnik v Kranju.  Vprašal je, 

ali lahko to pomeni, da se bo na Golniku ukinilo zdravniško, družinsko medicino, ki se izvaja za občane v okviru 

golniške bolnice in kaj to pomeni potem za občane, ali bo torej zdravstvena, družinska oskrba samo v Kranju?  

7. Rok Igličar:  

- Zanima ga, kdaj bodo strokovne službe pristopile k noveli pravilnika o sredstvih za delo svetniških skupin skladno 

s sklepom 6. seje Statutarno pravne komisije. KŽ – Predlog pravilnika bo na dnevnem redu februarske seje MS 

- Zanima ga, kako kaj Kranj stoji glede tako imenovanih zasebnih 5G omrežij, glede na to, da se je danes zaključil 

javni razpis za dodelitev radijskih frekvenc v radio frekvenčnih spektrih 2300 in 2600 megahercev za lokalno 

uporabo?  

8. Mag. Igor Velov:  

- Predlagal je, da se v bodoče pri odgovorih zapiše tudi rok izvedbe določene zadeve. 

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je odgovoril, da je za prestavitev znaka za 

podvoz na Gorenje Savi ponovno posredoval, da se to čim prej naredi in mora biti do konca leta to urejeno.  

 

9. Dr. Andreja Valič Zver:  

- V zadnjem času je precej viharja na socialnih omrežjih dvignila okolica Globusa oziroma mestne knjižnice. 

Nekdanja mestna svetnica Natalija Polenčeva je na Facebooku objavlja fotografije, potem se je usul plaz kritik. 

Jaz sem šla pred sejo peš okrog globusa pa moram reči, da je res grdo. Ploščice odpadajo, smeti so naokrog, 

poglejte si. To res ni fajn odraz Kranja. Zanima jo, kaj bodo ukrenili.  

 

Župan Matjaž Rakovec je povedal, da je okolica stavbe Globusa v privatni lasti in občina dejansko nima nobene 

pravice posegati. Cvetlične lonce so postavili zato, da ljudje ne parkirajo.  

 

Marko Čehovin, vodja Urada za gospodarske dejavnosti in promet, je povedal, da so cvetlična korita v katastru 

zelenih površin, ki jih vzdržuje koncesionar in zasaditev je primerna. Dva lonca sta brez grmovja, v katerih so 

nasajeni tulipani, ki bodo zrasli spomladi. Tudi občina ni zadovoljna, ampak je tam zasebna površina. Ravno tako 

je zasebna površina tudi območje, kjer si občina želi postaviti nadstrešnico za avtobuse. S tem se občina ukvarja 

že dve leti, ker se eden od lastnikov s tem ne strinja oziroma noče podpisati oziroma so nekateri tudi dodatne 

pogoje postavljali. 

Dr. Andreja Valič Zver:  

- Dodala je, da gre za odpadle stopnice pri lokalu tržiškega sladoleda in pekarni, ki so naložene kot na 

Zarici. Predlagala je, da se na to dotičnega lastnika opozori. Stavba Globusa je kulturni spomenik in letos 

je leto arhitekta Ravnikarja.  

- Vprašala je, zakaj ni postavljen obljubljeni radar na Cesti Kokrškega odreda, čeprav je bil rok za 

postavitev oktober.  

- Vprašala je, zakaj je še vedno zaprto parkirišče za avtodome pri teniškem igrišču.  
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- Na zbirni otok na Partizanski cesti vozijo smeti vsi, iz drugih krajev, iz Šenčurja, obrtniki pripeljejo cel 

kombi smeti. Predlagala je, da se to nekako uredi ali pa tam namesti kamere in posname odlagalce smeti.  

10. Nataša Jenkole:  

- Park slovenske himne nima vidne označbe ali napisano, da je to Park slovenske himne. Predlagala je, da Mestna 

občina Kranj umesti označbe na ustrezno mesto, na primer pri zastavah v parku lično tablo, kjer bo zapisano vse 

potrebno, kar je vezano na slovensko himno ter na vidnem mestu umesti tudi ustrezen napis z imenom parka.  

- Kovinska skulptura v rondoju pri sodišču v Kranju s svojo zarjavelo in celostno zanemarjenostjo podobo kazi 

urejenost tega področja mesta. Stavbo sodišča v Kranju so obnovili, zarjavela skulptura ob podnožju sodišča pa 

območju daje zanemarjeno podobo. Predlagala je, da Mestna občina Kranj izvede odstranitev kovinske skulpture 

sredi rondoja in izvede racionalno in vizualno ureditev tega prostora.  

11. Mag. Branko Grims:  

-  Jeseni je bilo kar precej pripomb s strani starejših ljudi, ki morajo hoditi od parkirišča do zdravstvenega doma. 

Tisto parkirišče bi bilo res treba malo boljše urediti, da ni luž, da ni blata, da imajo potem ljudje normalen dohod 

do same bolnice oziroma do zdravstvenega doma in da se pri tem še dodatno kaj ne zamaže. Dodatno je 

predlagal, da se preuči možnost brezplačnega parkiranja na parkirišču pri Zdravstvenem domu.  

 

Župan Matjaž Rakovec je odgovoril, da je parkiranje na parkirišču pri Zdravstvenemu domu Kranj eno uro in 

petnajst minut brezplačno. Kadarkoli gre k zdravniku še nikoli ni plačal. Če se omogoči brezplačno parkiranje na 

tem parkirišču, bo zasedeno in tako obiskovalci ZD Kranj ne bodo mogli več kje parkirati. Vseeno bodo podali 

pisni odgovor.  

 

12. Irena Dolenc: 

- V zvezi s pobudo dr. Andreje Valič Zver je povedala, da so prejšnji teden na revizijski komisiji nadzornega sveta 

Komunale Kranj obravnavali to problematiko, da mnogi nosijo smeti, predvsem pravne osebe na zbirne otoke, 

pravzaprav tudi pred kakšne trgovine, ta Tušev kontejner je zelo izpostavljen. V času zaprta lokalov in gostiln, ko 

ni bilo točenja alkohola v gostiščih, so bili otoki s steklom praktično prazni. To pomeni, resnično problem. Pravne 

osebe ne poskrbijo za odvoz svojih smeti in jih tako kot kukavice podtikajo drugod. Pogovarjali so se o tem, kako 

to rešiti. Vsaka pravna oseba, ko se registrira na območju Komunale Kranj, bi pravzaprav morala avtomatsko 

prejeti celotno položnico za vse storitve Komunale Kranj in bi se potem morala sama z dokazili dokazati, da 

določenih stvari ne potrebuje. Ta avtomatizem bi bil uveden, če bi spremenili prav vse odloke vsake občine, ki je 

vključena v Komunalo Kranj. To pomeni: ni to tako hitra rešitev.  

 

Seja je bila  zaključena ob 17.40. 

 

 

Zapisala:  

Milena Bohinc 

        Matjaž Rakovec 

        Župan 

 

 

 

 

 


